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A Krónika napilapban megjelent cikk szerint Kagán Ildikó, a vásárhelyi köztisztaságért felelős
szakigazgatóság képviselője „szűkszavúan annyit mondott el, hogy június elsejétől már nem
Segesvárra, hanem Székelyudvarhelyre szállítják a városi háztartási hulladékot, mivel a
segesvári telepen nem fogadják többé a Salubriserv által kiszolgált települések szemetét."

  

Portálunk ezzel kapcsolatban Koszta Attilát, az RDE Harghita (a korábbi AVE)
kirendeltségvezetőjét kereste meg, aki kijelentette: eddig még nem hoztak Marosvásárhelyről
szemetet. Az igaz, hogy több más környékbeli település önkormányzatához hasonlóan
Marosvásárhely is szerződést kötött az RDE-vel, hogy szükség esetén a cekendi
hulladéktárolóba szállíthatja a hulladékot.

  

Mint korábban portálunknak adott interjújában  Koszta elmondta, a szeméttelep körülbelül még
15-20 évig tudja ellátni feladatát. Véleménye szerint a szállítási díjak miatt nem éri meg
ideszállítani szemetet egy akkora távolságra fekvő városból, mint Marosvásárhely – ha erre lesz
is példa, az csak ideiglenes lesz.
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http://www.kronika.ro/erdelyi-hirek/buzfelho-marosvasarhely-kapujaban
/itthon/51-gazdasag/20254-koszta-attila-nem-lehet-azt-mondani-hogy-szemetes-varosban-elunk

